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> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den Haag 

 
 

 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer 

der Staten-Generaal 

Postbus 20018 

2500 EA  DEN HAAG 

 

 

 

Datum 28 juni 2013 

Onderwerp Antwoorden kamervragen over het bericht dat slachtoffers van 

mensenhandel allereerst rust nodig hebben 

 

 

 

 

 

 

 

In antwoord op uw brief van 21 juni 2013 deel ik u mee dat de schriftelijke 

vragen van het lid Hilkens (PvdA) over het bericht dat slachtoffers van 

mensenhandel allereerst rust nodig hebben (ingezonden 21 juni 2013), worden 

beantwoord zoals aangegeven in de bijlage bij deze brief. 

 

 

De Minister van Veiligheid en Justitie, 

 

 

 

 

 

 

I.W. Opstelten   
 

 

 

 

Directoraat-Generaal 

Rechtspleging en 

Rechtshandhaving 

Directie Juridische en 

Operationele 

Aangelegenheden 

Afdeling Bestuurlijke en 

Juridische Zaken 
  

Turfmarkt 147 

2511 DP  Den Haag 

Postbus 20301 

2500 EH  Den Haag 

www.rijksoverheid.nl/venj 
  

 
  

T  070 370 79 11 

F  070 370 79 00 

  

Ons kenmerk 

403724 
  

Bij beantwoording de datum 

en ons kenmerk vermelden. 

Wilt u slechts één zaak in uw 

brief behandelen. 
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2013Z12909 

Vragen van het lid Hilkens (PvdA) aan de Minister van Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat slachtoffers van mensenhandel allereerst 
rust nodig hebben (ingezonden 21 juni 2013) 

Vraag 1 

Heeft u kennisgenomen van het bericht dat slachtoffers van 

mensenhandel allereerst rust nodig hebben?  1) 

  

Vraag 2 

Deelt u de mening dat de opvang van slachtoffers van mensenhandel 

beter moet worden afgestemd op de diversiteit van de slachtoffers? Zo 

ja, op welke manier gaat u dat bewerkstelligen? Zo nee, waarom niet? 

  

Vraag 3 

 Is het waar dat er momenteel veel slachtoffers tussen wal en schip 

vallen omdat de opvang onvoldoende is afgestemd op hun behoeften? Zo 

ja, welke specifieke behoeften bestaan er onder slachtoffers van 

mensenhandel waar momenteel niet in wordt voorzien? Zo nee, waar 

blijkt dat uit? 

  

Vraag 4 

Bent u van mening dat het slachtofferschap beter door een team van 

deskundige hulpverleners, tolken en rechercheurs vastgesteld zou 

kunnen worden? Zo ja, deelt u de mening dat dit zou kunnen bijdragen 

aan het vergroten van de aangiftebereid onder slachtoffers? Zo nee, 

waarom niet? 

  

Vraag 5 

Deelt u de opvatting dat de huidige bedenktijdperiode voor het doen van 

aangifte beschouwd moet worden als een periode waarin het slachtoffer 

een geïnformeerde en weloverwogen beslissing kan nemen of hij of zij 

wel of niet wil meewerken aan de opsporing en vervolging van een 

mensenhandelaar? Zo ja, bent u bereid om in de bedenktijdperiode meer 

de nadruk te leggen op crisisopvang en hulpverlening en minder op 

vervolging? Zo nee, waarom niet? 

  

Vraag 6 

Hoe beoordeelt u de uitspraak dat de organisatie van het hulpaanbod 

centraal geregeld moet worden met een omvattende 

financieringsregeling voor alle categorieën slachtoffers van 

mensenhandel? 
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Antwoord op vragen 1 tot en met 6 

Ik heb kennisgenomen van het bericht over het onderzoek 

‘Mensenhandel: het slachtofferperspectief’. Conform het verzoek van uw 

Kamer van 21 juni 2013 zal het kabinet een beleidsreactie opstellen op 

dit onderzoek, die na het zomerreces zal worden toegezonden. Daarin zal 

worden ingegaan op deze onderwerpen. 

 

1) Trouw 19 juni 2013, ‘Slachtoffer mensenhandel heeft allereerst rust nodig’ 


